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Dagsorden og referat Skolebestyrelsesmøde 

 

Deltagere: 

Line Frølund Wulff  Karina Beringer (medarbejder) 

Iben Von Hallas (afbud)  Mette Søndergaard (medarbejder) 

Michael Holmberg  Dick Glintborg (skoleleder) 

Simon Stouby   Bebhinn Kendellen (viceskoleleder) 

Nikolaj Kildeby  Astrid Paaske (elevrådet) 

Mette Møller Sørensen (afbud)                     Jasmin Aliakbar (elevrådet) 

Louise Hedevang Pedersen (afbud)   

 
Mødedato: 12. oktober 2021  
Tidspunkt: 18.30 – 21.00 
Sted: Skolen (lokale 18) 

 
Velkommen 
Velkommen til Astrid og Jasmin 
Referat fra sidste møde: Ingen indvendinger, godkendt. 
Tid: 5 min 

 
1. Høring af ferieplan 2023/24 

- se bilag 
Tid: 5 min 

Medarbejderne anbefaler ferieplanen og det godkendes af skolebestyrelsen og der sendes et 
høringssvar. Der er meget stor tilfredshed med ferieplanen. Men der er en tastefejl da 
sommerferien 2023 fremgår to gange.  
 

2. Tilsyn: Mål- og indholdsbeskrivelse (MIB) i SFO 
- evt. revidering er princip 
https://gedved-skole.aula.dk/skolebestyrelsen/principper/princip-sfo-og-klub-gedved-
skole 

Gode tilbagemeldinger omkring mål- og indholdsbeskrivelsen. Line og Karina deltager i en 
arbejdsgruppe for at se på princippet. Især ordet ’Klub’ skal udgå og erstattes med SFO2.  

Tid: 60 min 
 

3. Åben debat og plan: Trafik - sikker skolevej 
– hvad er der i gang 

- hvad har vi haft succes med og hvad vil vi gerne sætte i gang 
- evt. med som emne til BySko i februar (gruppe) 

Tid: 30 min 
Referat: Hvad skete der med de forbedringsønsker med kommunen? Dette ønsker vi at være 
undersøgende på igen. Der er ligeledes en interesse i, at en ’skolepatrulje’ etableres for at 
skabe en sikker skolevej og at nedbringe den farlige trafik. En overvejelse kunne være, at det 
blev fordelt over flere årgange fx 7.årg. indtil efterårsferien, 9.årg. indtil jul, 8.årg. indtil påske og 
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  Side 2 

6. årg. indtil sommerferien. Vi vægter, at det er om morgen, at der sættes fokus. Det er muligt at 
evt. trække nogle forældre indover fra de forskellige årgange i perioden, så der skabes mere 
fokus og synlighed. Evt. en idé der skal tages med på ’Årshjulet’ fremover.    
Vores pladsudfordring pga. hal byggeri, gør at vi fremover skal skabe mere opmærksom hed 
på, at det kræver en aktiv indsats omkring at skabe en sikker skolevej.    
 
Der kan overvejes at der sættes særlig fokus på trafikken til fx Bysko.  
 

4. Åben debat og plan: Skolens værdier:  

faglighed, trivsel, ansvarlighed, engagement og fællesskab 
Ledelsen og personale på skolen sætter pt. spot på skolens værdier 
- hvordan kan vi i SB evt. bidrage/arbejde med dem 
- evt. med som emne til BySko i februar (gruppe) 
Tid: Udsat – tages på et kaffemøde.  
 

5. Meddelelser - Orientering om aktuelle forhold vedrørende skolen fra: 
Tid: 15 min 

a) Ledelsen 
b) Eleverne 
c) Forældre 

 
Vedr. pkt. a) indmeldelser og udmeldelser. Elevtal pr.12.10. er der nu 406 elever. Der er snart to 
nye ansættelser, dvs. der er en stilling slået op og en ny medarbejder der starter i uge 43.  

Mobilpolitikken er forsat i drøftelse i de forskellige afdelinger og blandt elevrådet i udskoling og 
på mellemtrinnet.  

Byggeprocesser er i gang mht. at SFO2 skal rykkes ind på fællesområdet i mellemtrinnet. Dette 
har betydning for både inde og ude områder. Der er brug for en masterplan for det samlet 
udeareal.  

Vedr. pkt. b) spørgsmål til mobilpolitikken, der gør at det igen, skal senere på et møde. 
Ligeledes er det udfordringer mht. at der er adgang til Brugsen.  

Vedr. pkt. c) Forældremøder, hvad var jeres indtryk af forældremøderne? SFO’en var godt 
repræsenteret og ligeledes legen.  

Skolen skal være opmærksom på at når man inddrager SSP eller andre oplægsholdere, så bør 
det ikke være i stedet for et forældremøde. Det er ikke tilfredsstillende i henhold til hvad man, 
som forældre har brug for i henhold til at mærke ’klassens liv’ og at møde det nye personale.   

Det var dejligt, at Årshjulet ikke fylder så meget, men det er vigtigt at det er afstemt med 
forældrene i henhold til når der er placeret på forhånd. Det kræver at afdelingerne afstemmer  

6. Evt. 
- gennemgang af årsplan – hvis der er tid 
Herunder punkter til senere møde 
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